
Protokół Nr 16/2023 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego 

i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 22 listopada 2023 r. 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając 

przybyłych członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są 

prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 6. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Ustalenie stawek podatków i opłat na 2024 r.  

2. Zapoznanie się z informacją o formach i wysokości pozyskanych środków na 

inwestycje gminne ze źródeł zewnętrznych.  

3. Planowane inwestycje na 2024 r.  

4. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto 

jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan 

Albert Hawrylak, inspektor Pani Anna Maciejska, pomoc administracyjna Pani Krystyna Sopel, 

inspektor Pan Krzysztof Bołotiuch. 

Pan przewodniczący oddał głos Pani K. Sopel, która przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (zał. nr 2 do 

protokołu). Zapytano na jakim poziomie określona jest stawka w gminach ościennych. Pani 

K. Sopel odpowiedziała, że gminy ościenne nie podejmowały jeszcze uchwał. Więcej pytań 

i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie 

komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych jednogłośnie pozytywnie. 



Pan przewodniczący oddał głos Pani A. Maciejskiej, która przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2024 r. 

(zał. nr 3 do protokołu). Pan przewodniczący P. Jacyk zapytał czy Podkarpacka Izba Rolnicza 

zaopiniowała projekt uchwały. Pani inspektor A. Maciejska przedstawiła pozytywną opinię 

Podkarpackiej Izby Rolniczej. Rozpoczęła się krótka dyskusja na temat podatku rolnego. 

Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. Członkowie komisji zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2024 r. nie jednogłośnie pozytywnie, 5 głosów za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Pan przewodniczący oddał głos Pani A. Maciejskiej, która przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok (zał. nr 4 do 

protokołu). Pan radny R. Osowski zapytał ile w związku z podwyżkami w skali roku wzrosną 

wpływy z podatków. Pani inspektor A. Maciejska odpowiedziała, że wzrośnie o ok 32 tys. zł 

z podatku od nieruchomości, a w sumie z podatkiem rolnym wzrośnie o kwotę do 60 tys. zł. 

Więcej pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. 

Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2024 rok jednogłośnie pozytywnie. 

Pan przewodniczący oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił informację 

o formach i wysokości pozyskanych środków na inwestycje gminne ze źródeł zewnętrznych 

oraz planowane inwestycje na 2024 r. (zał. nr 5 do protokołu). Rozpoczęła się dyskusja na 

temat przydomowych oczyszczalni ścieków podczas, której Pan wójt wspomniał, że planowana 

jest budowa kompostownika do którego wywożone będą osady. Następnie rozpoczęła się 

dyskusja na temat drogi do Łukawca podczas, której Pan radny R. Osowski zasugerował żeby 

zaprosić na posiedzenie komisji Naczelnika Wydziału Architektury, Budownictwa, 

Drogownictwa i Rozwoju Gospodarczego Pana J. Wojciechowskiego. 

W sprawach bieżących Pan wójt A. Hawrylak przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. Pan radny F. Bajan oraz Pani radna B. Lichacz 

zgłosili potrzebę montażu dodatkowej lampy w Kobylnicy Ruskiej oraz w Łukawcu. 

Pan przewodniczący oddał głos Panu K. Bołotiuch, który przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok" (zał. nr 6 do protokołu). 

Pytań i dyskusji nie było. Projekt uchwały poddano pod zaopiniowanie, głosowanie. 



Członkowie komisji zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu 

współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2024 rok" jednogłośnie pozytywnie. 

Rozpoczęła się krótka dyskusja na temat petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji 

ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu 

egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący P. Jacyk 

podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie komisji  o godzinie 10:29. 

 

 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 


